

Concerning prevention of infection to avoid being exposed to coronavirus.

Hotel Nikko Himeji is taking the following countermeasures for securing customer's safety and health.

- Hotel staffs are wearing masks during service duty.
We carry out the daily health check for all of hotel staffs when starting work.
All of staffs clean their hands using alcohol-based hand sanitizer frequently.
- We prepare the alcohol disinfectant for guest use at shared space such as reception, each restaurant.
- We do clean and disinfect common object frequently touched by guestssuch as door-knob, elevator push button, handrail of escalator using alcohol disinfectant.
- We require the guest to fill out "Health Check Sheet" and take body temperature at check-in.

We may change above measures when necessary.
Thank you for your kind understanding and cooperation.

Hotel General Manager

关于针对新型冠状病毒感染预防控制

为了客户的安全健康，现在日航姬路酒店在落实下列防疫措施。

- 酒店工作人员在上岗时戴口罩。
每天上班时酒店对所有员工检测体温。
所有员工落实手部酒精消毒杀菌。
- 在酒店前台，餐厅等公共设施里配置消毒用品，客户随时都可以用。
- 在酒店内公共设施的消毒杀菌频次，包括门把手、电梯面板 / 按钮、自动扶梯的栏杆。
- 客户入住登记时，酒店要求填写"健康申报表" 并实行体温检测。

根据疫情控制情况，本酒店将会更改具体措施内容。
非常感谢您的理解和配合。

酒店总经理